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Fatsa Belediye Başkanı Hüseyin Anlayan; “Seçimin galibi biz olacağız” dedi.

  

Yoğun seçim çalışmaları sürdürdüklerini açıklayan Anlayan “Fatsa halkı tercihini AK Partiden
yana kullanacaktır. 10 yıllık tecrübemiz, yaptığımız hizmetler en büyük referansımızdır”
açıklamasında bulundu.

  

Hüseyin Anlayan seçim çalışmaları sırasında vatandaşların gösterdiği yakınlıktan son derece
mutlu olduklarını beyan ederek gazetemize yaptığı açıklamalarda şu görüşlere yer verdi;
“Seçimlerin, Fatsa’mız için Ordumuz için hayırlara vesile olmasını diliyorum. Bizler on senelik
belediye Başkanlığı tecrübemizin ardından bir dönem daha hizmet etmek için bu işe aday olduk.
Ve partimizde, milletimizde bizlere bir kere daha teveccühünü göstererek aday gösterdi. Bu
bizim için büyük bir sorumluluk ve sorumluluğumuzun farkındayız. On senedir bize destek veren
vatandaşlarımızı mağdur etmemek için nasıl çalıştıysak öyle çalışmaya devam ediyoruz.
Fatsa’mız öncelikle bir huzur ortamı istiyor. Siyasette de kavga, dövüş ve çekişme istemeksizin
vatandaşımız hizmet istiyor. Vatandaşımız yatırım istiyor. Hem kendi asli ihtiyaçlarını
karşılayan, hem de hizmete hizmet katan bir başkan istiyor. Biz böyle inanıyoruz ve bu inançla
çalışıyoruz. Önümüzdeki dönemde de bu bizim birinci önceliğimiz olacak, kimse ile kavga
etmeden yine herkesle kucaklaşarak partili, partisiz Fatsa’da yaşayan herkes bizim
kardeşimizdir, herkesle beraber birlik beraberlik içerisinde hizmetlerimizi yapmaya devam
edeceğiz. Hem insanlarımızın asli hizmetlerini daha fazlasıyla yapmak için bu yola çıktık hem
de bu şehrimizin ekonomik, sosyal ve kültürel hayatını daha da geliştirecek projelere imza
atmak için yola çıktık. Tabi bunu yaparken herkesin isteklerine cevap vermek için köy, mahalle
,kapı kapı gezerek bu süreci vatandaşlarımızla paylaşıyoruz. Gördüğümüz teveccühte bizi
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gerçekten memnun ediyor. Hemşerilerimize bize gösterdikleri teveccüh için gerçekten çok
teşekkür ediyoruz. Bu seçimde bizimle beraber yola çıkmış diğer siyasi partilerimiz adaylarına
da başarılar diliyorum. Cumhuriyet halk partisi, milliyetçi hareket partisi, saadet partisi, demokrat
parti, doğru yol parti, demokratik sol parti hepsi birer aday gösterdiler onlarda seçim
propagandası yapıyorlar. Ben özün de kardeşlik duyguları içerisinde yapacağı hizmetleri
anlatmak yöntemiyle hizmet yapan propaganda yapan bütün siyasi partilere ve adaylarına
teşekkür ediyorum. Fatsamız herkesten yapacakları hizmetleri bekliyor dolayısıyla da bütün bu
adaylarımıza teşekkür ediyorum. Özellikle bugün bizi ziyaret eden cumhuriyet halk partisi adayı
Ulvi Süvarioğlu ve ekibine nazik ziyaretlerinden dolayı çok teşekkür ediyorum. Kendisi çok bilgili
ve donanımlı bir kişi. Fatsa siyasetine yeni yüzlerin mutlaka katılması lazım. Birikimli, donanımlı
insanların siyasete katılması lazım. Fatsa da bu manada çok birikimli donanımlı insanlar var. On
senedir partimizin kurulduğu günden beri yapmaya çalıştığımız seviyeli siyaseti herkesin
yapması gerekiyor. Takip ediyorum Fatsa için güzel ve başarılı projeler var. Fatsa bunu bekliyor
biz zaten bu amacı güdüyoruz. Bu işte ortak paydamız millete hizmet etmektir. Ama bir yandan
da bakıyorsunuz bir başka partinin adayı, MHP’nin adayı on aylık adaylık süreci içerisinde bütün
anlattığı hüsumet ve kavga üzerine kurulu bir siyasi anlayış gösteriyor. Yaptıkları dedikodu, fitne
ve iftira üzerine kurulu bir siyasi anlayış. Biz aylardır buna cevap vermek için kendi yaptığımız
işleri ve yapacağımız işleri anlatmaya çalışıyoruz. Sadece seçmenlerimiz ve vatandaşlarımız
cevabı beklediği için bir defalık cevap verdik tüm keyifleri kaçtı. İzleyen arkadaşlarımız
söylediler televizyon programında şöyle bir ifade kullanılmış. Biz konuşmalarımızda herkes bu
memlekete ne yapacak onu anlatsın diyoruz. Sayın Ulvi Süvarioğlu projelerini anlatıyor biz
projelerimizi anlatıyoruz ama MHP’nin adayı on aydır şu memlekete yapacağı projeleri bir
dakika zaman ayırıp anlatmamıştır. Ben onlarla uğraşmaktan projelerimi anlatmaya zaman
bulamadım ifadesini kullanmış. On aydır projelerini anlatmaya zamanı olmamış bütün derdi
milletle uğraşmak olmuşsa bu memleketin vay haline. Bu memleketle uğraşmak için mi geliyor,
hizmet etmek için mi geliyor. Çok doğru söylemiş bu milletle uğraşmaktan bizimle uğraşmaktan
fitne ve fesatla uğraşmaktan yaptığı ve söylediği hiç bir şey yok ama bizim söyleyecek çok
sözümüz, çok projemiz var daha da fazlasını yapacak heyecanımız var. Biz yine bu
kavgalardan, bu çekişmelerden uzak son günlerde de yapacağımız hizmetleri anlatacağız.
gerçekten on senedir yaptığımız hizmet ve projelerin üstünde çok daha büyük bir heyecanla bu
yola çıktık. Bu memleketin çok daha güzel projelere ihtiyacı var ve bizim projelerimiz inanıyorum
ki Fatsa’ya artı değer kazandıracak. Bütün köylerimiz, beldelerimiz ve mahallelerimiz
büyükşehirle beraber çok daha fazla hizmet alınacaktır. On senedir yapmış olduğumuz asli
hizmetlerimiz çok daha fazlasıyla yapılacak bundan bütün köylerimizin ve beldelerimizin en ücra
köşeleri istifade edecek. Büyükşehir çok büyük bir şanstır. Büyükşehirlerin yeni imkan ve
kaynaklarıyla hem büyükşehir hem de Fatsa belediyesi olarak toplamda daha fazla hizmet
kazandırılacak. Bizde bu hizmete talibiz. Bundan sonra da Fatsa belediyesi olarak inşallah
kazanacağına yürekten inandığım büyük şehir belediyesi olarak ve hükümetimizle beraber hem
belediyecilik hizmetlerine hem de hizmet ve yatırımları takip edeceğiz. Bunu yaparken bütün
Fatsa için ne yaptıysak bütün Fatsayı kucaklayarak Fatsalı hemşerilerimizi partili partisiz nasıl
bu zamana kadar kucaklayarak yine aynı şekilde yolumuza devam edeceğiz. Biz kimseyi bu
zamana kadar birbirinden ayırmadık bundan sonra da ayırmayacağız her şeyi kardeşlik ruhu
içinde olacak. Destekleri bütün hemşerilerimden bekliyorum. Seçimlerin Fatsamız için, ülkemiz
için hayırlı olmasını diliyorum” diyerek açıklamalarını sonlandırdı.
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